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Κοινή αντιπροσωπεία των διοικήσεων της Πανελλήνιας Ομοσπονδίας
Ενώσεων  Συντακτών  και  της  Ενώσεως  Συντακτών  Ημερησίων
Εφημερίδων Αθηνών επισκέφθηκε σήμερα το μεσημέρι τον υπουργό
Τύπου  &  Μ.Μ.Ε.  Δ.  Ρέππα,  ζήτησε  να  αποσαφηνίσει  πλήρως  η
κυβέρνηση τη θέση της σχετικά με τη δηλωθείσα πρόθεσή της για
την  επιβολή  “ιδιωνύμου”  και  μετέφερε  την  έντονη  ανησυχία
ολόκληρου του δημοσιογραφικού κόσμου της χώρας.

Ο υπουργός Τύπου δήλωσε στην αντιπροσωπεία, ότι την κυβέρνηση
απασχολεί η κατάσταση που επικρατεί στα ραδιοτηλεοπτικά μέσα
αλλά δεν έχει λάβει καμία απόφαση, ούτε προγραμματίζει να
καταθέσει σχετική ρύθμιση σε οποιοδήποτε νομοσχέδιο αυτήν την
περίοδο.

Η αντιπροσωπεία, επανέλαβε την κατηγορηματική αντίθεσή της στη
θέσπιση  οποιασδήποτε  ποινικής  διάταξης  και  τόνισε  ότι  το
υπάρχον  νομοθετικό  πλαίσιο  είναι  επαρκές  και  ικανό  να
αντιμετωπίσει προβλήματα, που μπορεί να ανακύψουν, ιδιαίτερα
στο θέμα της προστασίας του πολίτη από τυχόν παρεκτροπές των
Μ.Μ.Ε.

Τα προβλήματα που εμφανίζονται στα Ραδιοφωνικά και Τηλεοπτικά
Μέσα, οφείλονται κυρίως στο καθεστώς της λειτουργίας τους, το
οποίο δεν έχουν ξεκαθαρίσει όλες οι κυβερνήσεις από το 1989,
καθώς και σε σχέσεις αλληλεξαρτήσεως πολιτικής και οικονομικής
εξουσίας.
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Στον υπουργό ετέθη επίσης το θέμα της σημερινής απαράδεκτης
επιστολής  που  απέστειλε  ο  υπουργός  Δικαιοσύνης  Ευ.
Γιαννόπουλος  στην  Ε.Σ.Η.Ε.Α.

Αντί άλλης απαντήσεως η Ενωση Συντακτών Ημερησίων Εφημερίδων
Αθηνών κοινοποίησε ήδη στον υπουργό Δικαιοσύνης τον Κώδικα
Δεοντολογίας που με μεγάλη πλειοψηφία ενέκριναν προσφάτως τα
μέλη  της  και  επικύρωσε  το  2ο  Συνέδριο  της  Πανελλήνιας
Ομοσπονδίας  Ενώσεων  Συντακτών,  τον  περασμένο  Ιούνιο.


